
Bakel, 11 januari 2018. 
 
Geachte leden van de commissie, 
 
 
Graag vragen wij uw aandacht voor de leefbaarheid in het gebied Muizenhol en omliggend 
gebied. Wij maken ons als buurt en omwonenden bijzonder ernstige zorgen over het huidige 
en toekomstige woon- en leefmilieu in dit gebied. In dit gebied ter grootte van een postzegel 
is er sprake van een stapeleffect dat de leefbaarheid in dit gebied dreigt aan te tasten. 
 
In dit kleine gebied is een behoorlijke concentratie van intensieve veehouderij.  Het betreft 
bestaande bedrijven met toegekende vergunningen. Deze vergunningen worden deels 
volledig gebruikt en deels nog niet. Voor zover ons bekend, is een varkenshouderij al bezig 
met uitbreiding en waarschijnlijk komt er een mega varkensstal bij. Dit alles binnen 
bestaande vergunningen. Wat daar zeer waarschijnlijk bovenop komt, is de voor ons zeer 
ongewenste omleiding om Dierdonk heen. Een omleiding die de nodige uitstoot van fijnstof, 
stankoverlast, geluidsoverlast, aantasting van de natuur en verwoesting van landbouwgrond 
gaat betekenen. 
 
De concentratie van intensieve veehouderij in combinatie met de omleiding betekent dat de 
woon- en leefomgeving in dit gebied fors onder druk komt te staan. En dat is op zijn zachtst 
uitgedrukt niet echt prettig. 
 
In dit kader hebben we een aantal vragen aan de commissie: 
 

1. De aanvraag voor een geitenhouderij aan Muizenhol is door de gemeente niet 
ontvankelijk verklaard ten aanzien van de omgevingsvergunning onderdeel bouw in 
2017. De ondernemer heeft hiertegen pro-forma beroep aangetekend bij de 
rechtbank. Daarnaast heeft de provincie de aanvraag voor een vergunning in het 
kader van de Wet Natuurbescherming in 2017 definitief geweigerd. Hier kon de 
aanvrager beroep tegen aantekenen bij de rechtbank. 
 

a. Wat is de status van deze rechtszaak of rechtszaken? 
b. En stel dat de rechter het beroep toekent. Wat betekent dat dan? Dat de 

gemeente toch nog een vergunning voor de geitenhouderij moet verlenen? 
  

2. De gemeente heeft in november 2016 een voorbereidingsbesluit geitenhouderij 
genomen. Dit besluit gaf de gemeente een jaar de tijd om in een nieuw 
bestemmingsplan aan te geven waar binnen de gemeentegrenzen geitenhouderijen 
gewenst zijn. 
 

a. Het jaar is inmiddels verstreken en het bestemmingsplan is bijna klaar. Wat 
betekent dit nu voor de mogelijke vestiging van een geitenhouderij op 
Muizenhol 1? 

  



3. Afgelopen november werd bekend dat dezelfde ondernemer op hetzelfde adres 1200 
vleeskalveren wil gaan houden in een nieuw te bouwen stal. Dit betreft een 
zogenaamde “'aanvraag vormvrije MER”. De gemeente hoefde deze aanvraag 
formeel niet te publiceren, maar heeft dat wel gedaan. Overigens een aanvraag waar 
vooralsnog geen bezwaar tegen kon worden aangetekend. 
 

a. Wat betekent dit concreet? Dat de aanvraag automatisch toegekend moet 
worden?  

b. Zo niet, wordt er dan nog naar de milieu effecten gekeken in combinatie 
met de reeds aanwezige milieubelasting van het gebied? 

c. Is er bezwaar mogelijk? 
  
 
Naast bovenstaande vragen hebben we twee dringende verzoeken aan de gemeente via 
deze commissie. 
 

1. Het is zeker niet onze bedoeling om agrarische ondernemers in onze buurt het 
(bedrijfs)leven onmogelijk te maken. We weten ook dat wet- en regelgeving t.a.v. 
intensieve veehouderij in principe losstaat van provinciale besluiten over de aanleg 
van wegen. In dit gebied betekent het echter wel dat alle milieugevolgen zich sterk 
concentreren. Wij vragen de gemeente dan ook met klem om op zeer korte termijn 
een visie op dit gebied te ontwikkelen met als doel om het nu en in de toekomst 
voor alle bewoners op een acceptabele en gezonde manier leefbaar te houden.  
Een visie waarin juist het stapeleffect van de eerder geschetste, verschillende 
ontwikkelingen meegenomen wordt.  
In dit kader vinden wij een goede en onafhankelijke nulmeting t.a.v. fijnstof, 
ammoniak, trillingen e.d. in het betreffende gebied van het allergrootste belang.  
 

2. Op basis van een enquête onder inwoners van het omleidingsgebied heeft de 
werkgroep Lange omleiding een wensenlijst t.a.v. flankerende maatregelen voor de 
omleiding aan zowel de provincie als aan de gemeente gestuurd. (Brief als bijlage 
bijgevoegd.) Deze wensen zijn nadrukkelijk gericht op het zoveel mogelijk beperken 
van de overlast van de omleiding voor het gebied en de inwoners daarvan. Wij 
vragen de gemeente eveneens met klem om deze wensen richting de provincie 
krachtig te ondersteunen. De gemeente is immers ook verantwoordelijk voor de 
inwoners in dit gebied.  

 
  
Samenvattend maken wij ons dus zeer ernstige zorgen en hebben u hier vanavond 
deelgenoot van gemaakt. We gaan er van uit dat de aanvraag voor Muizenhol 1 in 
combinatie met het genoemde stapeleffect zeer zorgvuldig beoordeeld wordt.  Daarnaast 
hebben we nu twee zeer concrete verzoeken bij de gemeente neergelegd en hopen op een 
positieve reactie.  
 
Ik dank u voor uw aandacht! 
 
 
 


